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1. Zpráva o činnosti kolektivu mladých hasičů 
Sestavil: Svatopluk Libigr 
Vážené sestry, bratři, vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil s činností kolektivu 
MH. 
K dnešnímu dni čítá náš kolektiv celkem 24 členů. Z toho je 9 v mladší kategorii, 10 ve starší 
a 5 dorostenců. 
Nyní k vlastní činnosti. V letošním roce jsme se sešli celkem na 45 schůzkách. Většina z nich obsahovala 
tréninky na požární útok v rámci VC OSH Přerov, pohárových soutěží, ale hlavně na obě okresní kola hry 
PLAMEN, která  jsou stěžejní částí mládežnického hasičského sportu. Letos, stejně jako v předešlých 19 
letech, začala hra PLAMEN závodem požárnické všestrannosti v Přestavlkách a to 25. 10. 2010. 
Letošního ročníku se zúčastnilo celkem 56 družstev z 52 sborů ve všech kategoriích. V té mladší to bylo 
22 družstev a naši obsadili 16. místo, ve starších celkem 31 družstev a naši skončili na místě 8. 
V dorostenecké kategorii se zúčastnili  jen 3 družstva a naši obsadili výborné 1. Místo. To byla tedy první 
část hry PLAMEN. Ta druhá proběhla ve dnech 28. – 29. 5. 2011 ve sportovním areálu SK HRANICE. 
Zde už taková početnost družstev  nebyla. Je to způsobeno ve většině případů tím že na tomto ll. Kole je 
podmínka minimálně 9 členů v družstvu každého kolektivu. A to jak v kategorii mladší, tak i starší. 
Zatímco v l. kole, což byl již zmiňovaný ZPV, stačí do družstva jen 5 členů v každé kategorii. V tomto 
II.kole plní členové družstev celkem 5 disciplín. A to štafetu CTIF, PÚ CTIF ( tuto disciplínu mladší 
kategorie neplní), dále je to štafeta dvojic, štafeta 4 krát 60 m a jako poslední je PÚ s vodou,který probíhá 
v neděli a to na fotbalovém hřišti v Drahotuších. 
V kategorii  mladších bylo na ll. Kole celkem 14 družstev. Naši s celkovým  součtem  umístění  51 
obsadili  místo  12. Ve  starších to bylo celkem  20 družstev  a naši  se součtem  32 obsadili celkové 4. 
Místo. Dorostenci  své  II.kolo absolvovali  21. 5. 2011 v Provodovicích a naši zde v celkovém  součtu  
obsadili  2. Místo. 
V období  mezi těmito dvěma  koly, jsme se ještě zúčastnili dvou akcí, pořádaných  sbory  z Oseka, to 
byla  tzv.“ uzlová  štafeta“, konaná  5. 3. 2011 a poté „ Hasičský dvojboj“ konaný  v Henčlově 7. 5. 2011. 
Poté již  nastal kolotoč  soutěží  Velkých cen, pořádaných OSH Přerov v požárním  útoku. V letošním  
roce bylo vypsáno celkem 12 závodů. Přihlásit se a tím být i hodnoceni  v této VC se mohli pouze 
kolektivy, které absolvovali  obě kola hry PLAMEN. My jsme kritéria splnili, takže obě naše družstva do 
této  soutěže zasáhla. 
Ve starší  kategorii se přihlásilo 21 družstev. Podmínky VC ( což je absolvování  větší  poloviny 
vypsaných závodů ), splnilo 16 družstev. My jsme obsadili v celkovém  hodnocení  11. Místo. Účastnili 
jsme se 11 z 12 závodů. V mladších se přihlásilo 11 družstev, splnilo 10 a naši obsadili místo 9. Tady 
jsme v důsledku nemoci  některých členů objeli  pouze 10 závodů. Každoročním vyvrcholením a zároveň 
i ukončením závodů v požárním sportu bývá noční soutěž „ Bochořská sova“, letos to bylo 17.9.2011. 
Po skončení  této VC  následovala  třítýdenní  pauza a poté nám opět začal nový ročník hry PLAMEN 
2011 – 2012. A jako každý rok, bylo to ZPV 1. 10. 2011 a kde jinde než v Přestavlkách. Letos  jubilejně 
po  dvacáté. 
Zde jsme opět postavili  všechna družstva, tedy mladší, starší a dorostence a letos poprvé také jednu naši  
dorostenku v kategorii jednotlivkyň – Jarmilu Svozílkovou. V mladších absolvovalo závod celkem 22 
družstev a naši obsadili 13. Místo. Ve starších to bylo celkem 26 družstev a naši skončili na místě 7. 
V dorostencích to byla pouze 2 družstva a my obsadili 2. Místo. A co se týče jednotlivkyň, tak tam 
závodilo celkem 10 dívek a naše jediná svěřenkyně obsadila  premiérově 6. místo. 
Těmito závody tedy skončila sportovní  činnost  kolektivu  MH v letošním  roce. Moc  dlouhá  doba  na  
odpočinek  nás ale nečeká, neboť  již  v březnu  se chceme zúčastnit  tradiční „ Uzlové štafety“ v Oseku, 
začátkem května  je to  „ Dvojboj“ v Henčlově, no a pak už je tu ll. Kolo hry PLAMEN, které se 
uskuteční  ve dnech 26. – 27. 5. 2012 opět ve sportovním areálu v Hranicích a na hřišti v Drahotuších. 



Tímto bych svoji zprávu o činnosti kolektivu MH za letošní rok ukončil. Závěrem chci ještě poděkovat 
všem, kteří mi s přípravou  družstev pomáhali a věřím, že i v následujícím roce se budu moci na jejich 
pomoc  spolehnout. 
Vám všem chci popřát po zbytek vánočních svátků příjemnou rodinnou pohodu, hodně štěstí a do Nového 
roku pevné zdraví a osobní spokojenost. 
Děkuji za pozornost. 

 

2. Zpráva velitele sboru 
Sestavil: Martin Kudrna 
Každoročně se zde v tento vánoční čas scházíme abychom zhodnotily výsledky naší práce za 
uplynulý rok. Proto mi nyní dovolte ,abych vás nyní seznámil alespoň s některými výsledky naší 
celoroční práce. 
K prvnímu zásahu v tomto roce vyjížděla naše jednotka 4.1. požár briket ve sklepě rodinného domu  
v Tučíně.  Další výjezd byl 7.2. na nám dobře známou a rychle se plnící skládku v Hradčanech -k požáru 
kompaktor.  4.5. taktické cvičení IZS  konané v Prosenicích ,téma, zřícení budovy,naše jednotka 
pomáhala s evakuací osob. Opět skládka v Hradčanech 17.8.a další den 18.8. likvidace obtížného hmyzu 
SMŠ a na střelnici .V pátek Prověřovací cvičení okrsku Pavlovice,téma povodeň na Radslavském potoce, 
pytlování a stavba hráze, naplněno  a uloženo 258 povodňových pytlů v délce asi 40 metrů. 15.9.další 
výjezd do Hradčan, na skládku zde vyjela Avie,protože v té době byla Liazka mimo provoz.  20.9.další 
likvidace vos,tentokrát v kulturním domě.  9.11.technická pomoc- čištění obecní kanalizace v ul. Ke 
skále. A zatím letos poslední výjezd 3.12. prověřovací cv. jednotky Radslavice,téma dopravní nehoda 
vyproštění a vyhledávání osob. 
Aby byly členové dobře připravení na případnou pomoc, probíhala po celý rok pravidelná 
školení členů.Vlastními silami jsme organizovali 25.2.školení jednotky zaměrené na taktiku při zásahu a 
požární bezpečnost komínů, spotřebičů, spojení u zásahu. Dále pak vyprošťování v dubnu a listopadu,zde 
spojené s bojovým rozvinutím.V říjnu jsme si pozvali  Martina Machalu z Rychlé záchranné služby 
Přerov ,který nás školil ve zdravotní pomoci.18. března školení rozhodčích pořádané združením u nás 
v Radslavicích. Kromě těchto školení proběhla také školení velitelů, strojníků a preventistů, která pořádá  
Hasičský záchranný sbor .Všichni řidiči s platným profesním osvědčením se zúčastnili povinného školení 
řidičů. V měsíci březnu získal  Tomáš Říha strojnickou odbornost v Jánských Koupelích. V dubnu tamtéž 
Martin  Klar získal odbornost pro obsluhu motorových pil. 9.4. vyprošťování na  stanici Lipník n/B. 
21.22. října školení na Libavé ve Smilově,ochrana obyvatel. Nositelé dýchací techniky prošli v prosinci 
pravidelným přezkoušením spojeným s praktickým výcvikem na protiplynovém Polygonu na požární 
stanici v Prostějově. V průběhu listopadu  také úspěšně absolvovali základní kurz nositele DT,Jemelík 
Stanislav nejml., Hrdlička Jiří ml.a Kučera Libor .15 prosince jsme byli v Hamrech ve Flashover 
kontejneru ,zde nás seznámili s 3D hašením vodní mlhou a jevy Flashover a Rollover v požárním 
kontejneru. 

Nedílnou součástí výcviku jednotky je i požární sport. Mezi první a asi nejnáročnější  
soutěže patři Radslavská přilba, kde je prověřována všestranná připravenost soutěžního družstva. V 
letošním roce se zůčastnilo 28 družstev,z toho  2 polská a 3 slovenská. Na 3. místě skončil Tučín, 2. místo 
obsadil  Osek n/B a 1. místo v jubilejním 10. ročníku obsadilo družstvo Radslavic,. Ještě jednou jim 
k tomuto výsledku gratuluji.  
V druhé polovině dubna se šest našich členů zúčastnilo soutěže Železný hasič v Tovačově . V konkurenci 
44 soutěžících dokázali vybojovat následující umístění: Markl Milan 34.místo, Veselý Michal 27.místo, 
Janáček Jiří 21.místo, Janáček Leoš 17.místo, Mikulík Aleš 11. Místo a konečně Říha Tomáš 
bramborovou medaili - 4. místo. Na přelomu dubna a května proběhla návštěva družebních Sveržova a 
účast na NS ve Zlatém , kde jsme byli osmí.  
         V zimních měsících fyzická příprava při florbalových zápasech v kulturáku.  V  průběhu dubna byl 
zahájen trénink družstva mužů a dorostenců na okrskové kolo v požárním sportu. Okrskové kolo se v 
letošním roce konalo 7.5.na hřišti v Pavlovicích .Sešlo se 12 družstev mužů a 2 družstva žen.V 
Pavlovském okrsku vyhrálo dr. Radslavice B, 2.místo Tučín a 3.místo Sušice. V celkových výsledcích 



:1.místo Radslavice B, 2.místo Sobíšky , 3.místo Tučín.V ženách vyhrály ženy z Tučína před Bukem.V 
tento den se konala ještě střelecká soutěž na střelnici v Radslavicích ve střelbě z malorážky,zde se 
podařilo obsadit 1 .místo.Na okresním kole v Provodovicích se účastnili jen naši dorosti ,kteří  skončili za 
Henčlovem druzí. V soutěži koněk při CM slavnostech se letos setkalo 8 družstev. Mezinárodní ůčast 
třech polských družin. 3 .místo Chrzelice, 2. místo  Zielina 1.místo Rokytnice. V soutěži hasičského 
výceboje 7 dr. mužů + jedny  ženy. Tradiční  ůčastnice  z TVCK Radslavice .U mužů 3.místo  Radslavice 
, 2.místo  Penčice,1. místo Pavlovice u Př. Dále vzpomeňme naši  účast na netradiční soutěži v Tučíně -
1.místo. V Bochořském Povodňovém poháru 3.místo, Pavlovském Heblu 3.místo, netradičním víceboji 
v Chrzelicích 3.místo, v Šišemském krtičáku 3.místo, v soutěži v Tršicích      místo,memoriálu Josefa 
Džalaje v Raslavicích u našich přátel.  
       Členové sboru se také podíleli na různých kulturních a sportovních akcích v naší obci. Pomáhali jsme 
zajistit ozvučení při tradičním Vodění medvěda, při Cyrilometodějských slavnostech, 
zajištění požární asistence a napouštění vodního příkopu v areálu TVCK. Pomoc při pořádání  soutěže 
Velké ceny okresu Přerov mladých hasičů a rozloučení s prázdninami. Asistence při Žhavých rozetách, 
účast při fotbalovém turnaji TJ Sokol Radslavice, realizace osvětlení při mikulášské nadílce.Brigáda 
ořezu stromků okolo cyklostezky v našem katastru, čištění Arendy v Moravské zemědělské a.s.  
          V průběhu uplynulého roku jsme však pouze nehasili a nesoutěžili. V HZ bylo letos odpracováno 
1047 hodin v 52 dnech. Při opravě koňky ještě dalších 170 hodin v 23 dnech. Letos naše největší oprava 
proběhla na voze Liaz,kde bylo nutné provést převložkování motoru, z důvodu proreznutí vložky válce. 
Všechna vozidla mají platné technické prohlídky a jsou připravena k zásahu. Do vybavení jednotky letos 
přibylo motorové kalové čerpadlo Honda,vysavač hmyzu,soutěžní a zásahové přilby, Avie A31 nosič 
kontejnerů.          
       Již mi  nezbývá, než srdečně poděkovat všem, kteří se aktivně zapojili do všech činností spolku a 
pomohli tak šířit dobré jméno našeho sboru.    
      Na závěr bych rád popřál všem přítomným klidné prožití zbytku vánočních svátků a do Nového roku  
hodně štěstí, zdraví,  rodinné a pracovní pohody. 
Děkuji za pozornost    
 
3. Zpráva starosty sboru 
Sestavil: Stanislav Jemelík 
Sestry a bratři, dámy a pánové, vážení přítomní, 
I já Vás srdečně zdravím a pokusím se dokončit rekapitulaci již končícího roku 2011. Z obecného 
pohledu hned v úvodu konstatuji, že jej považuji za úspěšný a plodný a i proto se sbor při dnešní bilanci 
má čím pochlubit. Vezmu to zkrátka po jednotlivých oblastech činnosti. Jelikož kalendářní rok 
zahajujeme naší reprezentativní akcí – hasičským bálem, vezmu jako první oblast kulturně-společenskou. 
Již vzpomenutý Hasičský bál se uskutečnil v sobotu 22. ledna, předcházela mu patřičná příprava včetně 
výzdoby kulturního domu a tradičního pečení bufetu. Na akci zavítalo 251 platících návštěvníku, což je 
sice proti loňsku téměř 25-ti % pokles, ale na úrovni akce to jistě neubralo. Po dlouhých diskuzích o 
vytvoření vlastního kulturního programu, došlo k naplnění této myšlenky, ovšem jinými osobami než 
původními diskutéry. Vystoupení skupiny Los Afros bylo skvělé a stalo se hitem akcí počátku tohoto 
roku v obci. Plesu však předcházela nová aktivita, společná účast při letitém novoročním výstupu na tři 
moravské vrcholy, v našem případě Helfštýn, již 8. ledna.   
Tradičně jsme uspořádali autobusový zájezd na hasičskou pouť na sv. Hostýn, kdy jsme zatím vždy 
dokázali naplnit kapacitu autobusu, i když se akce téměř vždy kryje s minimálně jednou další, a ani letos 
tomu nebylo jinak při třídenní družební návštěvě Sveržova a současného absolvování noční soutěže ve 
Zlatém.  
Až v polovině května došlo na naši tradiční oslavu svátku sv. Floriána. Mše a následná valná hromada se 
uskutečnily 14. května. Své zapojení do obecních CM slavností, jejichž součástí je a i letos bylo již 11. 
Hasičské odpoledne se soutěží koňských stříkaček, jsme rozšířili o společnou účast na slavnostní mši 
svaté. Přestože jsme si již při této akci zvykli na nějakou tu dešťovou sprchu, letošní soutěž pak čelila 
historicky nejhorší nepřízni počasí za dobu svého trvání. Konečná účast osmi týmu koněk a třinácti týmů 
ve víceboji při v podstatě trvalém dešti je velkým úspěchem. Nezakrytě přiznávám, že jsme dokonce 



navrhovali víceboj úplně zrušit. Obrovská chuť soutěžních týmů, zejména našich polských kamarádů, 
jednoznačně přispěla k realizaci celé akce v optimistickém duchu. Týmy se soutěží viditelně bavily a je 
škoda, že jejich výkony nemohly být oceněny diváky. Ti vzhledem k počasí nedorazili a není se jim ani 
co divit. Závěr prázdnin patří naši největší akci pro děti. Ukončení prázdnin proběhlo v tradičním rozsahu 
v areálu TJ Sokol, ale pro další období  je třeba se zamyslet nad jeho inovací. Z hlediska objemu 
účastníku nebyla lepší situace ani při následné sobotní dopolední VC mladých hasičů v požárním útoku. 
Mě osobně, překvapila zejména malá účast soutěžních družstev v kategorii starší žáci. Poslední 
pravidelnou velkou společenskou událostí asi byla korporativní účast při obecní slavnosti 28.října.  
30.července se kromě soutěže Pavlovský hebl uskutečnila z pohledu roční činnosti mimořádná akce, 
jejímuž konání by jistě na loňské výroční valné hromadě nikdo nevěřil. Použiji distingovaný výraz 
„bouřilváka anštajna“ si vzala slečna Martina. Nejen proto, že se konala po kratší odmlce a podle mého 
neověřeného odhadu byla po více než 20 letech úplnou hasičskou svatbou, stala se ve finále tak trochu 
jednou z akcí našeho sboru v uplynulém roce. Nejen kvůli sladké odměně, předchozí „zapíjačky“  a 
následné účasti na svatební veselici, vytvořili členové sboru svým spolubojovníkům důstojnou slavnostní 
kulisu oficiálního obřadu i potřebnou technickou i materiální podporu celé akce. Třešničkou na dortu této 
informace je pak před třemi dny narozená Alžběta Veselá, potvrzující dávné pravidlo, v dnešní době 
partnerských soužití opomíjené, že první děti se rodí nějak dříve.  
Oblast prevence stále nenašla svou úplnou parketu a nabízí volný prostor k realizaci. Proběhla každoroční 
kontrola RHP, byla zrekonstruovaná vývěsní skřínka, která by se společně s webovou stránkou měla stát 
nosným pilířem propagace naší činnosti a spolu s tiskovými příspěvky minimálně v regionálním tisku 
informovat o aktivitách sboru širokou veřejnost. Svůj informační panel jsme vytvořili pro letošní soutěž 
Vesnice roku, následně použitý i při CM slavnostech.  
Družební vztahy – v této oblasti máme ve vazbě na dvě naše nosné akce - Radslavskou přilbu a soutěž 
koňských stříkaček - poměrně nabyto. Přes různé partnerské vztahy v Polsku jsou základním partnerem 
Chrzelice. Vzájemné kontakty jsou příjemné a vyrovnané. Probíhají reciproční návštěvy na akcích dle 
požadavků sborů. V letošním roce jsme se navíc poprvé postarali, o to v pravém slova smyslu, o kvas a 
vypálení jejich slivovice. Při jejím předávání nás partneři informovali o záměru podat v příštím roce 
žádost na čerpání prostředků z fondu přeshraniční spolupráce. Zcela automaticky jsme jim slíbili 
součinnost a spolupráci. Měla by se týkat dokončení oprav koňských stříkaček obou sborů, zahájených 
letos a poznávacího pobytu v obou regionech. Z naší strany pak i prověření možnosti financovat z těchto 
prostředků v roce 2013 vydání pamětní publikace k výročí 120 let našeho sboru. Slovenská strana 
z pohledu družebních vztahů osciluje na linii Raslavice – Sveržov. V letošním roce jsme byli osloveni a 
vyzváni k nabídce partnerství ve Spolkové republice Německo – region Wurzburg, což je jeden 
z družebních regionů olomouckého kraje. Ten ve svém dotačním programu dokonce nabízí podporu 
společných aktivit v oblasti dětí a mládeže. Zde se zatím ukázala limitující naše jazyková bariéra. 
 
Členská základna zůstává vcelku stabilizovaná. K dnešnímu dni sbor čítá cekem 125 členů z toho 18 
mladých hasičů. V uplynulém roce jsme se naposledy rozloučili se dvěma našimi členy – 7. Ledna 
s Františkem Hrabalem a 12.listopadu s dlouholetým pokladníkem a držitelem titulu zasloužilý hasič – 
Václavem Zdařilem. Větší pohyby v členské základně působí jen vstupy a odchody dětí z kolektivu 
mladých hasičů.  
Schůzová činnost – z vnitřního pohledu sboru se ustálila na dvou valných hromadách, první na sv. 
Floriána a druhá výroční na Štěpána a to již více než 50 let. Schůze výboru se konají vždy první pondělí 
v měsíci a v loňském roce jich bylo 12. Standardní je účast na VVH sborů okrsku Pavlovice a v Oseku 
nad Bečvou.  Zástupci sboru se také účastní valných hromad místních spolků, jsou-li na ně pozvání jako 
např. na VH TJ Sokol. Sbor je členem UNO Ol. kraje, v letošním roce však pro souběh akcí nezabezpečil 
účast na sněmu, ani na schůzi hasičské sekce. Převzali jsme však propagační loga, UNO vyrobená pro své 
členy. Sbor je členem MAS Záhoří Bečva. Tam je účast na jednáních téměř 100% a zástupce sboru byl na 
dubnové VH opět zvolen do rady MAS. Během roku, se uskutečnilo 5 jednání aktivu okrsku Pavlovice, 
některá z nich jsme hostili. Zástupci sboru se zúčastnili SPS, které se letos uskutečnilo v po povodni 
rekonstruovaném KD v Hustopečích nad Bečvou. Akcí aktivu zasloužilých hasičů se zúčastnili podle 



možnosti příslušní členové sboru, letos krajského setkání v Hanušovicích a 11. 11. Okresního ve 
Staměřicích.  
Finance 
Stejně jako v předchozích letech čerpal sbor příspěvek z rozpočtu olomouckého kraje. Co do objemu 
představuje v rozpočtu nejvyšší částku. Je opakovaný a vzhledem k nutnosti jej použít na jubilejní ročník 
Radslavské přilby byl pojištěn žádostí o záštitu nad touto akcí hejtmanem ol. kraje. Druhou nejvyšší 
finanční podporou na základě slibu senátora Jiřího Lajtocha při loňském 10. Ročníku koňských stříkaček 
poskytla Nadace dětí-kultura-sport z Uherského Hradiště, Byly za něj částečně uhrazeny náklady na 
výrobu nových kol při rekonstrukci koňky. Tradičním podporovatelem je obec Radslavice, její příspěvek 
byl využit na nákup 14 soutěžních přileb pro mládežnická soutěžní družstva. Universální rozsah velikostí, 
směřovaný spíše k výcviku na vodní hladině, zaujal i členy soutěžního družstva dospělých, takže s nimi 
absolvovali několik soutěží. Veškerá další, ať již finanční či zejména věcná podpora, byla vázaná na 
konkrétní akce sboru. Sponzory Hasičského bálu, zejména jeho tomboly se staly, většinou místní firmy 
nebo firmy z obcí nějak spjaté, konkrétně:   
Malabot s,r,o, IMIT s.r.o. Přerov, Všeobecná stavební Přerov s.r.o., SISKO s.r.o. Přerov, Renomia a.s. 
Brno, Jiří Zavadil, Grymov, BJM Přerov s.r.o. , Václav Caletka, Cukrovar Prosenice, Michal Bednařík, 
SITA CZ a.s., TENZA a.s.,  Haluzíková Věra 
Malečková ( zahr. Potřeby. ), Nedoma Petr Mgr. , Jurajda Petr, Jednota, Haluzík Zdeněk 
Manželé Veselí, Uličný Radek, Petřík Jan, Suchánek Vratislav, Potraviny ENA, Krutil Jiří, Složilová 
Alena ( večerka ), Krcánek Jaroslav, Hájková Regina, Padalík Miroslav, Zlámalík František, TOMI 
CZECH s.r.o. Sehnálek, Moravská zemědělská a.s., IMIT s.r.o. Přerov 
Vladimír Holý – vodoinstalatér, Pavel Hradil, Rostislav Zajíc, Otto Schmidt, Pavel Složil, Jaroslav 
Bouchal  
V případě Radslavské přilby to byly spíše firmy vyrábějící či prodávající hasičskou výzbroj a výstroj, 
jmenovitě: Bison Sportswear Otnice, BELFOR Czechia s.r.o. Jirny, DEVA F-M s.r.o. Frýdek Místek, 
Dräger Safety s.r.o. Praha, EuroFire, s.r.o.Valašské Klobouky, Hasičská vzájemná pojišťovna, a.s.Praha, 
Holík International s.r.o. Zlín, Prabos plus a.s. Slavičín, Red Bull Česká republika s.r.o. Praha, 
SHOPARAMEDIK Praha, VÍTEX a.s. Bystřice p/H., ZAHAS s.r.o. Lipník n/B, ale i např. Zdeněk Filip 
či Magistrát města Přerova. 
V případě prací na renovaci koňské stříkačky to byla firma Jindřicha Bařiny z Grymova.  
Další hasičské činnosti:  
Z dosud neuvedených akcí bych vzpoměl účast členů sboru na veletrhu Pyros 2011 v Brně, MČR v PS 
v Ostravě, stěhování a uložení historickké techniky ve skladech a HZ v Pavlovicích, ale zejména aktivitu 
zahájení rekonstrukce ruční koňské stříkačky, dovezené v roce 2008 v katastrofálním stavu z Chrášťan. 
Koňkařský tým vynaložil patřičné úsilí a za dlaší externí pomoci je nyní stroj těsně před komplexním 
složením a přípravou na konečný nástřik. 
Z dosavadního výčtu mnohdy podaného v obecné rovině je zřejmé, že objem činnosti představuje 
ohromné penzum práce. Jen velká šíře členské základny a v některých případech spolupráce s okolními 
sbory, umožňuje vše zvládnout tak jak je třeba.  
Vzpomenout je třeba i konkrétní spolupráci s HZS Ol. kraje. Není to jen věcná podpora JSDH obce, 
konkretizovaná v letoším roce například bezúplatným převodem šesti kusů zásahových přileb HEROS či 
nákladního vozidla Avia - nosič kontejneru, ale i technická a organizační pomoc při výcviku nebo soutěži 
RP. Recipročně se snažíme ji, i ve spolupráci s obcí, oplácet třeba poskytnutím zázemí pro organizovanou 
odbornou přípravu. Obdobné principy jsou nastaveny i ve spolupráci s okolními sbory, jimž vycházíme 
vstříc účastí na jejich akcích, či zapůjčením vlastního technického vybavení. Hlavní podíl odpovědnosti a 
úkolů však leží na samotné členské základně sboru. Přestože ne vždy vše funguje, jak by mělo, nebo je 
očekáváno, je třeba vyslovit velký dík Vám všem. Chci věřit, a někteří z Vás to sami poznali na své kůži, 
a někteří si to i přiznají, že jim sounáležitost s naší hasičskou rodinou pomohla a zpětně něco dává.  
Jménem vedení hasičského sboru v Radslavicích a jménem svým děkuji všem, kteří bez ohledu na své 
potřeby a pohodlí přiložili v uplynulém roce ruku k dílu a podíleli se na zde vyjmenovaných i 
neuvedených činnostech.  
Přeji hodně zdaru, zdraví, štěstí a spokojenosti pro Vás i Vaše blízké a děkuji za pozornost.  


